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Hej  

Jag vill lämna synpunkter angående kungörelsen från Miljödepartementet nr 200401 

angående 

"Svensk Kärnbränslehantering AB:s ansökningar om tillstånd till anläggningar i ett 

sammanhängande system för slutförvaring av använt kärnbränsle och kärnavfall" 

 

Eftersom oberoende forskare varnar för att koppar är ett direkt olämpligt material för 

inkapsling av använt kärnbränsle. Till och med stål är bättre. 

Så är det nu dags att överge den föreslagna KBS-metoden. Fortsatt utredande kommer bara 

vara ett onödigt spill av pengar och tid. 

Regeringen kan med nuvarande underlag inte ta beslut om att ge tillåtlighet till 

kärnbränsleförvaret utan att äventyra den långsiktiga säkerheten.  

 

Vänliga Hälsningar 

Marie Andersson 


